
 
Hornbæk 4. juni 2025 

 

 

Referat af Ordinær Generalforsamling i Kildekrog Vandværk a.m.b.a. 

afholdt 17. maj 2025, kl. 10 på Hotel Bretagne 

 

 

1. Mark Skriver Nielsen blev valgt som dirigent og konstaterede at generalforsamlingen var 
lovligt og rettidigt indkaldt i henhold til vedtægterne §7.  
Antal stemmeberigtiget var 13, heraf 3 fuldmagter. 
 

2. Bestyrelsens beretning blev aflagt af formanden Jesper Lyngsø-Dahl. 
 
Spørgsmål: Hvorfor var der brud på vores ledningsnet? 
Svar: Det var en tæring i en samling. 
 
Beretningen blev herefter godkendt 
 

3. Revisor fremlagde regnskabet for 2024 
 

Regnskab 2024 blev godkendt. 

 

4. Revisor gennemgik budgettet for 2026 
a. Spørgsmål: Kan man begynde at hensætte beløbet på 1.300.000 kr., som 

målerudskiftningen kommer til at koste, så beløbet bliver synligt i regnskabet? 
Svar: Bestyrelsen synes det er en god ide. Da budget 2026 er fremlagt på denne 
generalforsamling uden hensættelsen, så vælger bestyrelsen at imødekomme den 
gode ide ved at beløbet bliver hensat i det budget der bliver præsenteret for 2027. 
Hensættelsen i 2027 budgettet bliver 2/6 dele af de 1.300.000 kr. og herefter med 
cirka 216.000 kr. de efterfølgende år. 
 

b. Spørgsmål: Hvem udfører vandanalyserne for Kildekrog Vandværk? 
Svar: Det er firmaet R. Dons Vandanalytisk Laboratorium A/S der udfører 
analyserne. 
 

Budgettet for 2026 blev godkendt. 

 

5. Indkomne forslag 
Der var ingen indkomne forslag. 

 



 
6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen:  

Jesper Lyngsø-Dahl og Marianne Sigetty var på valg som bestyrelsesmedlemmer og blev 
begge genvalgt uden modkandidater.  
 
På valg som suppleanter var 1. suppleant Claus Winberg, der blev genvalgt uden 
modkandidater. 
Som 2. suppleant blev Kristoffer Boye valgt (nyvalg). 
 

7. Som andelshaver valgt revisor blev Anita Vestbom genvalgt uden modkandidater. 
 

8. Eventuelt 
a. Formanden takkede forsamlingen og dirigenten. 
b. Det lille fremmøde på generalforsamlingen blev debatteret. Det blev foreslået at 

skrive lidt mere om, hvorfor man bør deltage og det blev drøftet, om det kunne være 
en ide at der var et tema på generalforsamlingen udover den almindelige 
dagsorden. 
 
 

Generalforsamlingen sluttede klokken 11.06. 

 

Deltagere fra bestyrelsen: 

 

 

 

Jesper Lyngsø-Dahl    Mark Skriver Nielsen 

 

 

 

Anders Willadsen    Marianne Sigetty 

 

 

Afbud fra: 

Henrik Lemming 

 

Refereret af 

 

Jesper Lyngsø-Dahl 


